

UPM bekerjasama dengan Imperial College

... bersama 4 IPTA lain gabung tawar kursus kedoktoran

PUTRAJAYA (11Jul): Universiti Putra Malaysia (UPM) bersama-sama empat IPTA lain iaitu Universiti Malaya (UM), Universiti Sains Malaysia (USM), Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM), dan Universiti Teknologi Malaysia (UTM) bergabung menawarkan program kedoktoran dengan Imperial Collage London.

Persetujuan ini dicapai apabila kedua-dua belah pihak bersetuju untuk menandatangani memorandum persefahaman (MoU) bagi tujuan tersebut. Perkembangan ini juga melakar satu sejarah dalam sistem pendidikan di Malaysia apabila berjaya menjalin kerjasama dengan sebuah institusi pendidikan tersohor di United Kingdom (UK).

Hasrat negara melahirkan lebih ramai pakar dalam bidang sains dan teknologi akan tercapai melalui

*Oleh: LEELAWATI SUBRAMANI
(Pelatih FBMK)
Foto: Ahmad Fua'ad Alwi*

Majlis Menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) yang termeterai oleh kedua-dua pihak ini.

Sebagai permulaan, lima pelajar akan menyertai Program Kedoktoran Malaysia-Imperial (MIDP) pada September 2005.

Majlis ini disaksikan Timbalan Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak dan Menteri Pengajian Tinggi, Datuk Dr Shafie Mohd Salleh. Turut hadir, Rektor Imperial Collage London, Sir Richard Sykes dan Pesuruhjaya British di Malaysia, Bruce Cleghorn.

Dalam majlis yang amat bermakna itu, UPM diwakili Naib Canselor, Prof Datuk Dr. Mohd Zohadie Bardaie. Manakala IPTA lain diwakili Naib Canselor masing-masing.



Dr. Mohd Zohadie (kiri) bertukar dokumen perjanjian dengan Rektor Imperial College, Sir Richard Sykes.

Pelajar yang menyertai program ini perlu menjalani sebahagian pengajian di universiti tempatan dan sekurang-kurangnya setahun di Imperial College London. Manakala, pelajar yang ingin melakukan penyelidikan lebih lama akan

dipertimbangkan. Bidang penyelidikan dirundingkan dengan pihak berkaitan.

“Kerajaan yakin MIDP mampu melahirkan lebih ramai penyelidik dan individu yang lulus bidang kedoktoran berbanding kaedah kon-

vensional”, kata Najib dalam sidang media selepas majlis tersebut.

Menurut beliau program ini akan menguntungkan Malaysia kerana kemampuan Imperial College London dari segi penyelidikan akan memberi faedah kepada negara.